
Referat fra Jægerrådsmøde d 8 maj hos Finn i Boest. 

Afbud fra Benny og Jesper. 

1. ok 
2. ok 
3. Vi vil gå sammen med Herning jægerråd om et kursus i bestyrelses arbejde 

osv, i ca oktober 2024. 
Der er kommet ny hundekoordinator i kreds 2, Gert Jensen. 
Lars har været til konference på Kalø om jægerrådets muligheder for 
samarbejde med kommunen osv. 
Benny har været til møde i hjortevildtsgruppen syd. Der skal oprettes 
tællelag, i vores del af syd er der oprettet lag. 3 i Nr. snede og 1 i karup. 
Vi SKAL have flere i kommunen. 
Formandsmødet : der blev diskuteret udsætning, jagttidsproces, 
bestandsovervågning og jagttid på råvildt. 
Nye jagttider er indstillet til vildtforvaltningsrådet. Dobbelt bekkasin  
fredes p.g.a. forstyrrelser, stop fodring , er fasan invasiv. 
Hjortevildtsprocessen bestandsovervågning, tællinger, adaptiv forvaltning.  
Viden om og kending af hjortevildtet, kalv. Hind og hjort, uddannelse af 
jægere og lodsejere skal være bedre. Hvilke værktøjer kan der skrues på. 
 

4. Rågeregulering er godt i gang, der har været en lille episode ved Højris. 
Vi har fået mulighed for at bruge 34.285 kr til mårhunde regulering. Vi har 
besluttet at købe kameraes, tilbud bliver indsamlet. Vi vil have dem 
tilkoblet DJ database for vildt overvågning. Der har også været talt om 
indkøb af fælder, men dem har vi skaffet gennem DJ , UB. 
BM har været til møde med kommunen om oprettelse og anvendelse af 
grønne områder i kommunen. 
NNP harrild hede/Nørlund plantage der er udpeget en formand Hanne 
Bæk Olsen, og i dag har jeg fået besked om at jeg er udpeget til at 
repræsenterer DJ i bestyrelsen for NNP Harrild hede. 
 

5.  jægerrådsskydning. Der mangler invitationer, de skulle være kommet nu. 
Resultat lister og pokaler finder Ivan frem. 
Finn hjælper med kontakt mellem Claus Mikkelsen og  Jan Grønbæk. 
 



6. Rep. møde. Nr.Snede har en person ændring. 
7. Landsskuet. Hjælper listen er ved at være på plads. 
8. næste møde er d 11-6 kl 19 ved Elna på Højderyggens skydebane 

Grættrupvej 13 Nr,Snede 
9. Bordet rundt.: Ruskær vi har gang i alle aktiviteter og vi skal have 

kommunedysten i år. Gludsted har også gang i alle aktiviteter, 
jagttegnskursus, bukkepral osv. Nr.Snede jagtegns kursus, våben kursus. 
Boest: generalforsamling, fisketur, møde om NNP. Ejstrup: skydestævne i 
pletten. Nye hundeinstruktører, skydevogn til byfest i ejstrup. Klovborg: 
skydebanen og bukkejagt. 

10. evt.  skal vi have et fælles hundekusus, vi venter lidt endnu.  
 
                                                                                                     Referat  Birgit Mortensen   


